

恒生信用卡附屬卡代領授權書

請附屬卡持有人先致電本行之信用卡客戶服務熱線 (852) 2398 0000 查詢卡狀況是否適用此服務*。如適用，閣下請填妥本授權書，並讓被授權之主卡持有人出示以下之證明文件於分行取卡：

- 已填妥之授權書正本
- 主卡持卡人之香港身份證
- 附屬卡卡主之香港身份證副本

* 此服務並不適用於全新恒生銀行客戶

致：恒生銀行有限公司

本人(附屬卡持卡人姓名) _____ (香港身份證/護照證件號碼：_____)

現授權(主卡持卡人姓名) _____ (香港身份證/護照證件號碼：_____)

代本人領取本人之恒生信用卡附屬卡(信用卡號碼：_____)。

本人同意遵守信用卡/消費卡/專享卡及有關之會員合約內所有條款，並受此等條款及其後修訂之內容及以下之注意事項所列細節約束。該等條款全文可於各分行及恒生網頁索取。同時本人亦證實，本人就申請該信用卡/消費卡/專享卡，而向恒生遞交之申請表(不論以傳真、郵寄、電話或經由互聯網遞交)內所列有關本人之資料及以上所提供之資料，均屬真實無誤。本人知悉本人獲批核之信用卡/消費卡/專享卡之息率將與主卡相同並將列印於隨附屬卡附上之通知。本人授權主卡持卡人將代表本人於取卡時簽署回條，並同意該回條所列之條款及細則。

附屬卡卡主簽署：_____ 日期：_____

注意事項

1. 若閣下 (i) 現為或於過去 12 個月內為匯豐控股集團任何成員之董事，或 (ii) 現在為匯豐控股集團任何成員之主要股東/行政總裁/僱員或任何該等董事/主要股東/行政總裁/僱員之親屬或受託人，閣下需以書面通知恒生銀行有限公司(「恒生」)。若閣下現在或將來與 (i) 恒生或其任何附屬公司之董事；或 (ii) 控制 10% 或以上恒生股權之人士/公司有任何關連，閣下亦需即時通知恒生。恒生需要該等資料以遵守上市規則。
2. 茲謹證明於本簽署日，本人或本人任職之香港特別行政區政府部門與恒生並無任何公事來往，倘日後本人或本人任職之香港特別行政區政府部門與恒生有任何公事來往，本人同意以書面通知恒生。
3. 本人確認 (i) 本人未嘗擁有任何因拖欠還款而被取消之信用卡；(ii) 本人現時並無任何逾期而未償還之債務；及 (iii) 本人並無接獲任何破產令及本人未有進行或意圖申請破產。
4. 本人承認及同意恒生可根據不時給予客戶之結單、通函、通知、章則及條款內所載有關披露個人資料的政策作指定用途及向指定人士披露所有由本人應恒生之要求而提供，或於本人與恒生之交易過程中收集而有關本人之個人資料。本人並承認及同意可將該等資料披露予任何其他機構或任何債務追收代理、信貸資料服務機構或類似服務之提供者，或由彼等予以使用及保留，以便核實該等資料或將該等資料提供予其他機構；(i) 作為信貸或其他方面之查核；及(ii) 協助彼等收取債務。
5. 本人同意恒生可將本人的個人資料轉移至香港特別行政區以外地方，並可根據個人資料(私隱)條例所述的核對程序核對本人的個人資料及其他關於本人的個人及其他資料，並透露該等資料作提供銀行證明書或信貸諮詢用途。
6. 倘曾經或現時就本人欠負恒生之任何或所有債務而發出以恒生為受益人之無限額擔保/第三方抵押，本人同意恒生可不時向擔保人/提供第三方抵押人士提供任何其向本人提供之任何貸款/銀行融資/信貸安排之資料或詳情(包括任何有關本人之個人資料)，作為通知彼等根據有關擔保/第三方抵押下之法律責任。
7. 本人同意恒生可根據本人提供/留存於恒生之手機號碼紀錄，以短訊形式向本人發放還款提示(如有需要)。
8. 倘若本人未能於有關信用卡結單所指定之到期繳款日支付所應付之最低金額，恒生有權更改或提高本人之信用卡息率至恒生不時指定及通知本人之息率。
9. 本人同意恒生保留拒絕此授權並要求附屬卡持卡人親身取卡之權利。

HANG SENG CREDIT CARD SUPPLEMENTARY CARD CARD COLLECTION AUTHORIZATION FORM

If you are a holder of Hang Seng Credit Card Supplementary Card, please contact our Customer Service Hotline (852) 2398 0000 to confirm your card status is applicable for enjoying this service*. If applicable, please complete the below authorization form to authorize the Principal Cardholder to collect your Supplementary Card on your behalf at our branches while presenting the following documents:

- Original copy of this form
- Principal Cardholder's HKID
- Photocopy of Supplementary Cardholder's HKID

* This service is not applicable to new customers of Hang Seng Bank.

To: Hang Seng Bank Limited

I (Supplementary Cardholder's Name) _____ (HKID/Passport No. : _____)

hereby authorize (Principal Cardholder's Name) _____ (HKID/Passport No.: _____)

to collect the Hang Seng Credit Card Supplementary Card (Card number : _____) on my behalf.

I hereby agree to be bound by all terms of the relevant cardmember agreement of Credit Card / Spending Card / Private Label Card now in force which I also agree to comply with and to be bound by any such terms of the cardmember agreement as hereafter amended and the details as specified in the Important Note below. A full set of such term & conditions is available upon request at any Hang Seng Branch or hangseng.com. I also confirm that the information as specified in the application form submitted to Hang Seng (whether by fax, by mail, by phone or via the internet) regarding my application of the said Hang Seng Credit Card / Spending Card / Private Label Card and the above provided information are true and correct. I hereby acknowledge the interest rate of the Credit Card / Spending Card / Private Label Card approved will be calculated at the rates, which is the same as the Principal Card and to be printed on the acknowledge receipt of Supplementary Card. I authorize the Principal Cardholder to sign the receipt on my behalf during card collection and I also agree to all the terms & conditions of receipt.

Signature of Supplementary Cardholder: _____

Date: _____

Important Note

1. Please inform Hang Seng Bank Limited ("Hang Seng") in writing (i) if you are/were (within the past 12 months) a director of, or (ii) if you are a substantial shareholder/chief executive/employee of, any member of the HSBC Group or a relative of or trustee for any such director/substantial shareholder/chief executive/employee. Please also promptly inform us if any of you are or become in any way connected with (i) a director of Hang Seng or any of its subsidiaries; or (ii) an entity controlling 10% or more of the shares in Hang Seng. Hang Seng requires the information to comply with the Listing Rules.
2. I confirm that, as of the date of this application form, I or the government department of HKSAR in which I am working have/has no official dealings with Hang Seng and I undertake to inform Hang Seng promptly in writing if I/we or the government department in which I am working will later become involved in any official dealings with Hang Seng.
3. I also confirm that (i) I did not own any credit card that was cancelled due to default payment; (ii) I currently do not have any overdue payment in respect of any of my indebtedness; and (iii) there is no bankruptcy order made against me and I am not in the process of petitioning for bankruptcy nor have any intention to do so.
4. I acknowledge and agree that all personal data and information with respect to the me which are provided by me at the request of Hang Seng or collected in the course of dealings between the Applicant(s) and Hang Seng (the "Data") may be used and disclosed by Hang Seng for such purposes and to such persons in accordance with Hang Seng's policies on use and disclosure of personal data as set out in statements, circulars, notices or terms and conditions made available by Hang Seng to customers from time to time. I also acknowledge and agree that the Data may be disclosed to, or used and retained by, any other institution or any debt collection agency, credit reference agency or similar service provider for the purpose of verifying such Data or enabling them to provide such Data to other institutions: (a) in order that they may carry out credit and other status checks; and (b) to assist them to collect debts.
5. I agree that Hang Seng may transfer the Data outside the Hong Kong Special Administrative Region, conduct matching procedures (as defined in the Personal Data (Privacy) Ordinance) using the Data and such other personal data and information relating to the Applicant(s), and provide banker's or credit references in respect of the Applicant(s).
6. In the case where a guarantee / third party security, unlimited in amount, has been or is presently issued in Hang Seng's favour in respect of any or all liabilities of the Applicant(s) owed to Hang Seng, the Applicant(s) agree(s) that Hang Seng may from time to time provide the guarantor / provider of third party security with any data, details or information (including any Data) relating to any loan / banking / credit facilities extended by Hang Seng to the Applicant(s) for the purpose of notifying the guarantor / provider of third party security of the liabilities under the guarantee / third party security.
7. I agree that, as a reminder for making repayment (if necessary), Hang Seng may transmit to me the relevant messages via my mobile phone number maintained in Hang Seng's record.
8. In case of my failure to repay the minimum payment amount by payment due date stated on the relevant credit card statement, Hang Seng reserves the right to vary or increase the interest rate to the rate specified and notify me from time to time.
9. I agree that Hang Seng reserves the right to reject the authorization and request the supplementary cardholder to collect the supplementary card in person.



恒生銀行
HANG SENG BANK